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Conceptverslag ALV NNGCC 20 november 2017, 20.00 uur,  Postillion motel Haren   

 
 

Aanwezig: 

de bestuursleden: 

Dhr. H.J.H. Hoekstra (voorzitter), Mevr. A.S. Geselschap (secretaris), Dhr. A.M.P. van den 

Belt (penningmeester),  Mevr. G.M.C. van Dullemen-Huijsman,  Dhr. F. Haak 

(baancommissaris), Mevr. H.R. Hendriks-Boomsma en dhr. G. Lensink. 

 

aanwezig als lid van verdienste: Dhr. P.D. Huizer en Dhr. H.A. Lie. 

afwezig als lid van verdienste: G.A.F. Dijkhuis. 

afwezig als erelid: Dhr. J. Noordhoff 

 

Voorts aanwezig 85 leden: 

 

Dhr. W.H.M. Alsem, Mevr. R.J. Alsem-Sanders, Dhr. H. Arendzen, Mevr. A.A.F. Assink-

Grol, Dhr. J.L. Beijering, Dhr. E.J.H. Bennema, Dhr. D.L. Bensdorp, Dhr. J.M.C.A. Berkhout, 

Dhr. H.W.R.P. Bodewes, Dhr. B. Bolwijn, Mevr. H.J.B. van den Born-Soethout, Dhr. A.E.M. 

Broenink, Mevr. G.M.C. Broenink-Baake,  Dhr. G.G. Bruins Dhr. A.P.J. van der Burg, Dhr. 

J.W. Copper, Dhr. D.S. Deetman, Dhr. J.H. Dethmers, Mevr. F.P. Dresselhuys-Doeleman, 

Dhr. T.T. Drӧge, Mevr. J.M. van Duursen, Mevr. M. Ebels, Dhr. J.H. Gaarenstroom, Mevr. 

A.C. Gaarenstroom-Arriens, Mevr. J.E.J. Glansbeek, Dhr. V.H.J. Gooskens, Mevr. A.C. de 

Graaf-Bruins, Mevr. G. de Graeff-Hamminga, Dhr. J. de Groot, Mevr. M. de Groot-van der 

Vaart, Dhr. B. de Haan, Mevr. O.J. Haak-Kok, Mevr. A. Hadders, Dhr. H.M. Hendriks, Dhr. 

E.H.H. Hidding, Mevr. J.E.H.M. Hoekstra-Weebers, Dhr. S.P. Hommes, Mevr. H.J. Hommes-

Hospers,  Dhr. H. ten Hoopen, Dhr. E.J.C. Hoyng, Mevr. S. Hoyng-Antonietti, Dhr. S.W. 

Keijser, Dhr. P.J. Kern, Mevr. V.M.E. Kerremans, Dhr. A.J. Klijn, Mevr. W.D. Klijn-van 

Woerden, Mevr. M.J.C.M. Koppes, Mevr. J. Kruiswijk, Dhr. Z.J. de Langen, Mevr. C.M. de 

Langen-Schwartz, Mevr. M.I. Lie-Smits, Dhr. H.P.M. van der Maat, Mevr. R.M. van der 

Maat-Portman, Dhr. W.F.A. Mensink, Mevr. D. Muntinga-Weurman, Dhr. A.C. Nicolaï, Dhr. 

R. Niermeijer,  Dhr. W.L. Oldeman, Mevr. M.E.M. Onnes-Schul, Mevr. L. van Oosten-

Kliphuis, Mevr. D. Peters-Moorrees,  Dhr. B. Prenger, Dhr. A.J. Reitsma, Dhr. J.W. Resink,  

Dhr.T. Rodenberg, Mevr. M.A. Ruskamp, Dhr. J.H. Schokkenbroek, Dhr. C.G. Spanjaard, 

Dhr. W.H. Speelman, Mevr. A.E. Stradmeijer-Jansson,  Dhr. H.W.E. van de Velde, Mevr. 

K.A. van de Velde-Pluijgers, Dhr. B.J.M. Verboom, Dhr. R.J.F. Visschedijk,  Dhr. E. Viswat, 

Dhr. D.J. van Walree, Mevr. C.J.M. van Walree-Maas, Dhr. F. van der Werff, Dhr. W.F. 

Westermann, Dhr. J.E. Wiegman. 

 

 

 
1 Opening        
 

Met een hamerslag opent de voorzitter de najaarsvergadering van de NNG&CC. Naast alle leden 

worden in het bijzonder welkom geheten onze leden van verdienste de heren P. Huizer en H. Lie.  

 

Van ons erelid de heer J. Noordhof en ons lid van verdienste de heer G.A.F. Dijkhuis is een bericht 

van verhindering ontvangen. Uw voorzitter heeft de beide heren de afgelopen week bijgepraat over 

het wel en wee van onze golfclub. Van 21 leden is een bericht van verhindering ontvangen.  
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Sinds de vorige ALV van juni 2017 heeft de vereniging afscheid moeten nemen van Mw. N.E. 

(Nies) Gerritsma en Dhr. H. (Hans) Peerbolte waarvoor een moment van stilte in acht wordt 

genomen. 

 
 

2 Vaststellen verslag ALV 12-06-2017  
 

Zowel inhoudelijk als tekstueel worden de notulen per pagina besproken.  

Thea Klijn: bladzijde 1: vraag n.a.v. de aankondiging van de nieuwjaarsreceptie: Er was een 

verzoek van een aantal leden om de nieuwjaarsreceptie weer op 1 januari van het jaar te 

houden. Hoe staat het daar mee? 

Voorzitter: Ik kom daar in mijn bestuursmededelingen op terug. 

Bertil Bolwijn: Bladzijde 7 onderaan staat vermeld dat er geen gebruik is gemaakt van de 

juiste vorm van enquêteren. 

Voorzitter: Er wordt hiermee bedoeld dat de term enquête onjuist gebruikt is. Er was een   

inventarisatie van de ideeën en wensen van de leden en geen sprake van een stemming. 

Vervolgens worden de notulen door de ALV goedgekeurd, onder dankzegging aan onze 

secretaris mevrouw Geselschap. 
 

3 Bestuursmededelingen    

 

Wild en Wijn wedstrijd:  

Na het niet door gaan van de goudenringen, de whisky wedstrijd, was de wild en wijnwedstrijd het 

zelfde lot beschoren. Er waren echter meer dan 125 aanwezigen bij de uitreiking van de jaarprijzen! 

Golfster van het jaar Marloes van de Brink, Golfer van het jaar Job Schoenmaker en de van 

Goethemschaal ging naar Daniella Schaub. De overige winnaars van de jaarprijzen kunt u vinden op 

de website en worden vermeld in het jaarverslag van 2017.  

 

Golf, Divers, Inter-Poll: 
30 jaar 18 holes: Geslaagde 30ste verjaardag uitbreiding 18 holes. De vereniging ontving een zeer fraai 

bord waarop de vele vogels staan afgebeeld die aanwezig zijn op de club. De club kreeg daarnaast een 

echte club-washer aangeboden door een lid van de vereniging.  

 

Uitwisseling NNG&CC en Lauswolt:  
De uitwisseling met Lauswolt wordt in 2018 voor het 3de jaar gecontinueerd. Er was een geringe 

teruggang in de uitwisseling zowel bij de ‘Noord-Nederlandse’ als ook Lauswolt. 

 

Ryder Cup:  
In 2017 werd voor de 2de maal de Ryder Cup door de ‘Noord-Nederlandse’ gewonnen. De volgende 

Ryder Cup, een tweejaarlijks evenement, zal in 2019 op de ‘Noord-Nederlandse’ worden gespeeld.  

 

Handicart:  
De ‘Noord-Nederlandse’ had in 2017 108 donateurs, waarvan 50% gebruik maakt van de handicarts. 

In vergelijking met andere verenigingen hebben wij verhoudingsgewijs veel te weinig donateurs. Ons 

streven is in 2018 minimaal 50 nieuwe donateurs! Wanneer wij niet genoeg Noord-Nederlandse 

donateurs hebben, bestaat de kans dat er in 2018 minder buggy’s beschikbaar worden gesteld. 

 

Divers 

 
Enquête: In het afgelopen jaar heeft u van ons een webbased enquête ontvangen waarin u uw mening 

kon geven over vele aspecten van de club, baan, horeca en professionals. De heer Bensdorp geeft straks 

een presentatie voor u over de eerste uitkomsten.  
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Facturering: De rekeningen voor de contributie zullen voor het komende contributiejaar voor het eerst 

elektronisch worden verstuurd. Na zes weken volgt, indien de rekening niet voldaan is,  opnieuw een 

herinnering en zo nodig vier weken later nogmaals.  

 
Nieuwjaarsontvangst is op zaterdag 6 januari, met om 12.00 uur borrel en lunch voor de oudere 

leden. Onze oud baancommissaris Eppo Viswat zal dan een lezing geven over de  herinrichting van 

de Besloten Venen en Westerlanden. De receptie voor de leden met het bestuur is vanaf 16.30 uur. 

   

Inter-Poll oktober 2017 
In de Inter-Poll van oktober jl. heeft het bestuur geprobeerd u mee te nemen in de problematiek van 

het besturen van een golfclub anno 2017. In het voorwoord ‘Waarheen’ werden diverse aspecten van  

het besturen van de Noord-Nederlandse besproken en de negatieve ontwikkelingen met betrekking tot 

de golfsport in Nederland. 

 

De professionals schreven over de ontwikkeling van het lesgeven naar de toekomst, buiten en binnen, 

in een bijdrage met de passende titel ‘bewegen, gezondheid en faciliteiten’.  

Per abuis bereikte een bestuursnotitie over het interieur en exterieur van sociëteit ‘De Poll’ niet de 

redactie van de Inter-Poll. In de voorjaarsvergadering werd uitvoerig van gedachte gewisseld over de 

inrichting van het clubhuis. Het bestuur heeft toen toegezegd dat een aantal adviezen, daar waar 

mogelijk, zouden worden overgenomen. Nadien heeft er na de zomer nog een gesprek met de enquête  

inrichtingscommissie plaatsgevonden en is een en ander vervolgens in een notitie samengevat. Per 

abuis heeft deze notitie niet de Inter-Poll van oktober bereikt, zoals zo even reeds gezegd en daarvoor 

onze excuses. Toen het bestuur dat constateerde is deze notitie direct op de website geplaatst. Er zal 

op de (middel) lange termijn wel iets met het clubhuis moeten gebeuren. Bij de algemene 

beleidsuitgangspunten zal hier nader op worden ingegaan. 

 

 

4 Beleidszaken 2018    

 

a. Algemeen   

 
Hoe zal het gaan met de ‘Noord-Nederlandse’ de komende jaren? Deze vraag stelt het bestuur zich, 

maar wil het bestuur ook met u, de leden van de ‘Noord-Nederlandse’ delen.  

 

 
Om een ‘Top Golf Club’ te zijn moeten we beschikken over: 

• Een topbaan. Dat we wegzakken in de ranking op Leading Courses heeft niets te maken met 

het niveau van de baan, maar met het verdienmodel van Leading Courses.  

• Uitstekende horeca met een prijsstelling die past bij het niveau van de ‘keuken’, ‘club’ en 

‘leden’. 

• De golfsport beoefenen op hoog ‘competitief niveau’, ‘recreatief niveau’ en ‘gezelligheids 

niveau’. De ‘Noord-Nederlandse’ heeft het hoogste percentage lage handicappers in het 

Noorden en door de leden worden de meeste qualifying rondes in het Noorden gespeeld. 

• Goede driving range, chipping / bunker / oefengreen faciliteiten, PGA A professional(s), GPA 

(PGA) golf-fysiotherapeut, 9-stappenplan en stimulerende (groeps)lessen. 

• GolfFit programma met fysieke- en golflessen op handicap (leeftijds)niveau. Het komende 

jaar is het 1ste  lustrumjaar voor het GolfFit programma van de ‘Noord-Nederlandse’. 

 

 

Zijn wij een  ‘Vitale Golf Club?’ .  

Het bestuur wil u voor het eerst in 66 jaar een somber geluid laten horen. Wanneer het bestuur 

terugkijkt, dan was de situatie bij de ‘Noord-Nederlandse’ in 1995 niet vergelijkbaar met die van nu, 

22 jaar later. De NGF heeft op verzoek van het bestuur een rapport opgemaakt en zal enkele Tabellen 

met u delen. Belangstellenden kunnen dit rapport ook opvragen bij onze secretaris. 
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Het gaat volstrekt niet goed met de golfsport in Nederland en ook niet in Glimmen. De gemiddelde 

leeftijd is inmiddels 60 jaar geworden. Wil je als jonge dynamische golfer nog wel lid worden van een 

club met oude leden? De meeste jonge golfers worden lid van een ‘virtuele golfvereniging met een 

handicap registratie en kortingen bij banen, o.a. de Drentsche en andere omringende golfclubs in 

Noord-Nederland. 

De neergaande tendens in het aantal leden hebben wij niet kunnen stoppen gedurende de afgelopen 5 

jaar. Bij de meeste sportverenigingen is een neergaande tendens waarneembaar, behalve bij de 

Sportvisserij Nederland en de Hockeybond. Wel zijn de leden van de ‘Noord-Nederlandse’ trouw aan 

hun club, in tegenstelling tot de omringende golfclubs.  

Waar wonen onze leden? Bijna de helft van de leden woont in Haren, gevolg door Groningen, Tynaarlo 

en andere omringende gemeentes.  

Er zijn er in onze regio 2000 potentiele leden om lid te worden van de ‘Noord-Nederlandse’, waarvan 

1350 tussen de 30-60 jaar. Helaas hebben wij hen nog niet kunnen interesseren voor een lidmaatschap 

bij de ‘Noord-Nederlandse’.  

Marketing is minder eenvoudig dan wij denken. Dat komt omdat wij een vereniging zijn, een club van 

de leden, en geen commerciële golfbaan. De vereniging zal echter wel ‘commercieel’ moeten gaan 

denken en in haar beleid tot uitvoering brengen. Dat zal ook de komende maanden op de bestuurlijke 

agenda staan. 

De aandachtspunten uw bestuur aangaande de Vitale Golf Club zijn: continueren 

kennismakingspakketten, actievere rol golfprofessionals nadenken over aanpassingen en 

communicatie wedstrijd -programma & -tijden, onderzoeken tariefaanpassingen en meer 

greenfeespelers aantrekken voor de stille momenten en het aantrekken van nieuwe bedrijfsleden. De 

bedrijfsledencommisie, waaronder Paul Kern en Fred van de Werff doen hun uiterste best om nieuwe 

bedrijfsleden aan te trekken en zij lijken daarin succesvol te worden.  

De bedrijfsledencommissie zoekt nog een lid van onze vereniging die hen bij wil staan in de 

secretariële ondersteuning. 

De penningsmeester zal straks met u het huishoudboekje van de vereniging bespreken. De ‘Noord-

Nederlandse’ is financieel gezond. Bij de bestuursmededelingen besprak het bestuur dat wij als club 

de golfsport beoefenen op hoog competitief- , recreatief- en gezelligheidsniveau. De Technische 

Commissie heeft in samenspraak met de Jeugd Commissie een beleidsplan voor de jaren 2018-2011 

 

Vragen: 
Pieter Huizer: naar aanleiding van het potentieel van 2000  Waar wonen deze mensen?  

Voorzitter: Die wonen binnen een straal van 30 km. 

Anton Broenink: De problematiek in de stukken is veel van hetzelfde, misschien is er ook ruimte voor 

nieuwe ontwikkelingen? 

Voorzitter: Er zouden groepslessen op de zaterdag/ zondagmiddag kunnen komen of het inschrijfgeld 

verlagen c.q. af te schaffen. Lauswolt, De Amsterdamse GC en andere clubs hebben  dat besloten. 

Eric Hoyng: is het nuttig om een afspraak te maken met de ANWB-golf, helpt dat misschien? 

Voorzitter: Dat helpt niet. 

Bertil Bolwijn: In het artikel in de Inter-Poll wordt gemeld dat er een extern adviseur is geraadpleegd. 

Mag ik vragen wie dat was? 

Voorzitter: Deze persoon heeft rondgelopen in het clubhuis en aangegeven wat er in ieder geval moet 

gebeuren. 

Bertil Bolwijn: ik wil graag de naam weten van deze expert. 

Voorzitter: Ik heb deze man a titre personnel uitgenodigd voor een kopje koffie.  

Bertil Bolwijn: U wil de naam dus niet noemen. 

Voorzitter: neen. 

 
U heeft kennis kunnen nemen van het Beleidsplan van de Technische Commissie voor de jaren 2018-

2021 dat als bijlage met de agenda was meegestuurd. 

Samenvattend wij zijn een ‘Top Club’, financieel gezond maar niet echt vitaal. Deze vitaliteit hebben 

we nodig voor de financiering in de nabije toekomst van twee projecten: de Karrenboerderij en de 

Villa ’De Poll’. Voordat we verder gaan: heeft u  nog vragen over het Beleidsplan van de TC.? 
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Vragen: 
Hans Arendzen: Er wordt in dit stuk expliciet ingegaan op topgolfers die deelnemen aan wedstrijden. 

Zijn vraag aan de TC is: zijn er wel maatregelen om te spelen?  

Gijs Lensink: Er wordt een tegenprestatie verwacht, deelnemen in commissies en proberen ze er meer 

bij te betrekken. 

Joost de Groot: Hij heeft een A4-tje met vragen over dit stuk. Topgolf is belangrijk, ik zie allerlei 

plannen staan, maar ze zijn verder niet uitgewerkt! 

Gijs Lensink: We willen een nieuw plan: de Technische Commissie heeft het tot dit jaar alleen over 

topgolf gehad, maar we willen dit breder trekken. 

Joost de Groot: Dan geeft dit enigszins antwoord op mijn vraag, maar het blijft vaag. Er zijn sportieve 

ambities, echter wat is de doelgroep. Hij weet niet precies wat hij er mee moet. 

Gijs Lensink: Het is wel veel en het kwantificeren is moeilijk, maar er staan wel doelstellingen in. Het 

moet gezien worden als een programma naast het golffitprogramma. 

Henk Hendriks: Over doelstellingen gesproken: Er is een vitaal seniorenteam, de jongste is 66 en de 

oudste is 80, zij gaan naar de hoofdklasse! 

Gijs Lensink: De ALV keurt het plan goed. 

 

Karrenboerderij  
In de vorige vergadering werd u bijgepraat over de Karrenboerderij. In juli is een kleine commissie 

gevormd om de mogelijkheden van de Lockerruimte, Handicartstalling en Indoorgolf verder te 

onderzoeken in een voorbereidende fase. De commissie bestaat uit Roel de Jong, Gerrit de Boer, Gert 

Bruins, Margot van Dullemen, Tom van den Belt en Harald Hoekstra. 

 
Er is contact geweest met de Gemeente Haren. De uitbreiding van de Karrenboerderij/ Indoorgolf 500-

600 m2 zal moeten worden getoetst  aan de beheersverordening Buitengebied. Het in voorbereiding 

zijnde bestemmingsplan buitengebied biedt onder voorwaarden wel ruimte om de gevraagde 

uitbreiding ‘binnenplan’ te realiseren. Daarbij zijn er twee belangrijke aandachtspunten: Inhoudelijk, 

de uitbreiding vereist een ‘goede landschappelijke inpassing’ en procedureel, toetsen aan de 

beheersverordening. Om de uitbreiding uiteindelijk mogelijk te maken, moet de uitgebreide 

voorbereidingsprocedure, via de raad en de provincie, doorlopen worden. Vooralsnog ambtelijk 

positief standpunt mits bij de uitbreiding rekening wordt gehouden met de aanwezige landschappelijke 

en cultuurhistorische waarden. Duur van deze procedure bedraagt ongeveer 26 weken. 

 

Gelijktijdig is gekeken naar de exploitatie kosten van een eventueel nieuwgebouw. Deze worden 

begroot voor het indoorgolf en golffitness gedeelte op € 50.000 per jaar. Op dit moment worden de 

inkomsten begroot €10.000,-/€20.000. Deze inkomsten moeten gegenereerd worden gedurende 40 

weken per jaar zoals: Put Lab, Swing analyse, Put les, Shortgame les, Swing les, Zelftraining, 

Golffysiek, Fysio, Yoga en Bootcamp.  Daarbij gaat de voorkeur uit naar een eigen exploitatie, maar 

zal er ook nagedacht moet worden over ‘exploitatie door derden. 

 

Aanvraag toestemming 
Om de aanvraag bij de gemeente in te kunnen dienen voor een nieuwbouw karrenboerderij/indoorgolf, 

faciliteit dient er allereerst een schetsontwerp, rekening houdend met de aanwezige landschappelijke 

en cultuurhistorische waarden, te worden gemaakt. Hoe gaat een dergelijk ‘nieuwe karrenboerderij’ er 

dan mogelijk uit zien?  

 

Architectonische uitwerking 
Aantal voorbeelden van drie verschillende architecten bureaus te weten Daad, Team 4 en Onix worden 

getoond. 

 

Meervoudige opdracht  
Voorstel nu meervoudige opdracht geven voor een schetsontwerp op basis van de eerdere 

inventarisatie m.b.t. lockers, stalling handicarts en indoorgolf zoals gerapporteerd in de 

voorjaarsvergadering. T.z.t beleggen informatie avond m.b.t nieuwbouw karrenboerderij / indoorgolf 

faciliteit. 
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Villa Sociëteit de ‘Poll’  
Dan hebben we ook het clubhuis dat in de nabije toekomst aangepast zal moeten worden zowel het 

exterieur als het interieur. Wat zal moeten gebeuren? Allereerst energiebesparende maatregelen, 

vergroten van het clubhuis, benutten ruimtes 1ste verdieping toegankelijkheid voor minder validen, 

vergroten van de keuken, moderniseren van kleedkamers en toiletgroepen, huisvesting medewerkers, 

dependance golfshop, etc.  

Daarover zal zich allereerst een architectenbureau met expertise op het gebied van duurzame 

restauratie van ‘monumenten’ moeten buigen, waarbij het karakter van de sociëteit en de 

monumentale villa ‘De Poll’ behouden blijft. Hoewel de villa geen monument is, is er wel sprake van 

een beeldbepalende status.  

Een belangrijke vraag hierbij is of een dergelijk project gefaseerd zou kunnen worden uitgevoerd? 

 

Project Karrenboerderij 
Het bestuur heeft gemeend allereerst zich te richten op het project Karrenboerderij. Maar nu komt het 

grote probleem. Het bestuur heeft u reeds eerder meegenomen in de opbouw van het ledenbestand. 

Een of beide projecten is slechts mogelijk wanneer het bestuur in staat is voor de komende jaren een 

dekkende begroting kan presenteren, of uit onverwachte hoek een of meerdere ‘Noord Nederlandse 

Golf Filantropen’ zich tot het bestuur wenden. Dan is er geen probleem meer. 

 
Graag stel ik u in de gelegenheid over dit gedeelte van het beleid met het bestuur  van gedachten te 

wisselen. 

 

vragen: 
Ries de Langen: Ik begrijp dat er 3 keer twee schetsontwerpen voor de Karrenboerderij waarvan 3 keer 

indoorgolf en 3 keer outdoorgolf? 

Roel de Jong: Dat klopt. Er komt een (schets) visie van de architecten. 

Pieter Huizer: wat zijn de huidige afmetingen? 

Roel de Jong licht dit toe. 

Hein Gaarenstroom:  Heeft de vergadering al toestemming gegeven? 

Voorzitter: We zijn nu nog in de verkennende fase en willen nu alleen de ALV graag bijpraten. 

Gijs Lensink: Er zijn veel redenen om vitaal te blijven, zoals bijvoorbeeld een Par 3 hetgeen nauwelijks 

realiseerbaar is. Daarbij, indoorgolf is nergens in Noord Nederland en lijkt een goed alternatief. 

    

Monique de Groot: Is er een behoefte aan indoorgolf binnen onze club of buiten onze club? 

Voorzitter: Wij zijn de eersten hier in het Noorden met een dergelijk plan, dat maakt de vergelijking 

en de keuzes zo moeilijk. 

Bé de Haan: Wat zijn de kosten van deze schetsen? 

Voorzitter: ca. €7500,- . 

Jan Willem Resink: Hoe gaat het verder met de besluitvorming? 

Voorzitter: Zoals ik al zei, zitten we nu in de verkennende fase. 

Pieter Huizer: Hoe krijgen we de commerciële aspecten duidelijk en op een rijtje? 

Gert Bruins: Dat is lastig want we kunnen niet in de toekomst kijken. Op de captainsbijeenkomst vorig 

jaar bleek er vooral onder de jongere teams grote behoefte te zijn. Daarnaast willen we interessant 

blijven met iets extra’s daar bij. De inbreng van de pro’s is een aanname. 

Jan Beijering: Zijn er niet verschillende scenario’s te bedenken?  

Gert Bruins: Het blijft gissen, maar daar zal wel over nagedacht worden de komende maanden. 

Ries de Langen: Misschien is een marktonderzoek (door iemand van buiten) handig? 

Voorzitter: De NGF heeft geen ervaring in dezen, Gepoogd is met Energy Valley samen op te trekken. 

Hessel Dethmers: ’t Sybrook had ook indoorgolf. Daar staan nu de tuinmeubels. 

Bernard Prenger: het clubhuis is gezichtsbepalend, een monument, dus daar kan niet zomaar aan 

verbouwd worden. 

Voorzitter: het is inderdaad gezichtsbepalend, echter geen monument, aanbouw/verbouw zal derhalve 

‘getoetst’ worden door de bevoegde instanties. 
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b Golfbaanontwikkeling 2017-2027 
 

Tijdens de ALV van juni 2017 gesproken over verbeteringen / aanpassingen aan de baan. Dit met de 

bedoeling de baan ook in de toekomst aantrekkelijk te houden. Inmiddels heeft het bestuur na ampele 

overweging gekozen om met Frank Pont in zee te gaan. Frank Pont heeft bewezen ervaring in het 

maken van baanplannen die uniek in zijn in Nederland. Hij heeft succesvolle baanplannen gemaakt 

voor een groot gedeelte van de banen in de Nederlandse top 15, te weten: De Haagsche, De Pan, De 

Kennemer, De Eindhovensche, Toxandria, De Swinkelsche en De Hoge Kleij.  

 

Frank Pont beschrijft zijn taak in zijn voorstel als volgt:  “De Noord-Nederlandse is niet voor niets een van de mooiste banen van het Noorden; hij ligt in een 

mooi parkbos, omzoomd door het beekdal van de Drentsche Aa, op zanderige grond. Het ontwerp is 

van de hand van Guy Campbell en Frank Pennink, beiden bekende naoorlogse Engelse golf 

architecten, en er zijn veel klassiek Engelse stijlelementen aanwezig op de baan”. 

Toch zijn er ook dingen die beter zouden kunnen; de huidige routing is het resultaat van een aantal 

uitbreidingen door de jaren heen, de bunkers liggen niet allemaal op de juiste plekken, zijn niet altijd 

goed zichtbaar en zijn vaak onnodig groot. Ook zijn een aantal holes, vooral die in het bos erg smal 

(geworden), waarbij een stuk strategie soms ontbreekt. Als laatste liggen veel greens en tees erg in de 

schaduw, wat een probleem geeft om de kwaliteit van de greens op het gewenste peil te kunnen houden, 

vooral met de toekomstige beperkingen in wat de greenkeepers moge gebruiken. 

Veel van de zaken die hierboven genoemd worden kunnen, met genoeg tijd en het juiste plan, opgelost 

worden. Frank Pont ziet zijn rol om de club te helpen een Baanplan te maken, waarmee de club in de 

komende 5-10 jaar aan verbeteringen kan gaan werken. 

Vragen: 

Pieter Huizer: We moeten wel voorzichtig zijn met de heer Pont. 

Baancommissaris: Hij is het er mee eens dat we voorzichtig moeten zijn en op basis van onze eigen 

inzichten en financiële mogelijkheden gebruik maken van de aangeleverde adviezen. 

Jan Willem Resink: Hij was bij de NGF en daar waren de meningen niet onverdeeld gunstig over de 

heer Pont. 

Baancommissaris: Deze informatie helpt mij niet echt. 

Jan Beijering: Wat kost zo’n advies? 

Baancommissaris: € 10.000 voor twee jaar. 

Jan Beijering: en wie gaan het doen? 

Baancommissaris: Onze eigen greenkeepers buiten het seizoen. 

 

 

5 Begroting  

 
De begroting voor het komende jaar, een belangrijk agenda punt. De penningmeester bespreekt 

achtereenvolgens a) prognose exploitatie 2017 voorstel begroting 2018, b) Toelichting begroting 

2018.c) Vaststellen contributies/entreegelden/begroting 2018, d) Investeringen groot onderhoud en e) 

Overige tarieven 2017. Tarieven 2018 Verhoging van de contributie met ca. 1.5%.  

 

Vragen: 
Ries de Langen: Hij ziet de ge-earmarkte reservering ‘karrenboerderij’niet terugkomen. 

Penningmeester: We hebben nu een redelijke positie.  

Riekes Lie: Er zijn veel opzeggingen. 

Penningmeester: Dat zijn onder meer verhuizingen. 

Jan Beijering: U veronderstelt dat het aantal leden gelijk  blijft, hoe ziet onze club er over 10 jaar uit? 

En wat moet er gebeuren om dit aan te kunnen? 

Penningmeester: Wat betreft onze positie in Groningen zouden we in staat moeten zijn het ledenaantal 

op pijl te houden. 

Eric Hoyng: Wat betreft de nieuwe jongere leden, dat zal minder worden. 
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Paul Kern: De club moet dicht bij zichzelf blijven, de grootste groep is 50-70 jaar, misschien moeten 

we ons daar meer op richten! 

 

Dan zou het bestuur de ledenvergadering willen vragen in te stemmen met de voorgestelde 

begroting, de bijlages en de tarieven voor 2018. 

  

De ALV is akkoord. 

 

6  Wijziging Statuten en Huishoudelijk Reglement 
 

Statuten  
Statuten wijziging. Artikel 13 dient in overeenstemming gebracht te worden met een eerder genomen 

besluit, oproep algemene ledenvergadering digitaal van de website en aan de email-adressen van de 

leden. 

  

Huishoudelijk Reglement 
 

a. Aanname en Advies Commissie (AAC) wordt Nieuwe Leden   

   Commissie (NLC)  zie artikel 2 van het huishoudelijk reglement. 

b. Sociaal veilige sportomgeving wordt toegevoegd als artikel 9 van het huishoudelijk reglement.    

(Tuchtreglement en reglement Seksuele Intimidatie NGF) 

c. Artikel 9 wordt artikel 10 Slotbepalingen. 

 

U heeft de voorstellen wijzigingen Statuten huishoudelijk reglement als bijlage bij de ALV ontvangen. 

Heeft iemand vragen naar aanleiding van deze twee wijzigingen?  

 

Dan zou het bestuur nu de ledenvergadering willen vragen in te stemmen met het voorstel de naam 

Aanname en Advies Commissie (AAC) te vervangen door die van Nieuwe Leden Commissie en aan 

het huishoudelijk reglement toe te voegen het nieuwe artikel Sociaal veilige sportomgeving waarin 

dan zijn opgenomen het  Tuchtreglement en Reglement Seksuele Intimidatie van de NGF. 

De ALV is akkoord. 

 

 

7 Players 1st enquête     
 

Dirk Bensdorp heeft zich verdiept in de uitslagen van de enquêtes die dit jaar zijn gehouden en  heeft 

voor u een fraaie presentatie voorbereid.  

 

Vragen: 

Geeske de Graeff: zij heeft een vraag voor het bestuur: Heeft het bestuur ook de waardering van de 

leden voor het secretariaat en de horeca overgebracht? 

Voorzitter: Ja. 

  

8 Rondvraag 
Hans ten Hoopen: Hij heeft een oplossing voor de problemen van deze club. De voorzitter vroeg hem 

enige tijd geleden na te denken over het Country-aspect van deze club. Hij is gaan kijken met een 

deskundige, de heer Popma uit Garijp, naar de mogelijkheden van de indoorbiljart in de Geertsemazaal. 

Er kan zowel een groot als een klein biljart worden geplaatst. Het gewicht van een biljart ligt tussen 

de 600-800 kg. De prijs voor een nieuw biljart is € 4250,-  en huren is € 250,00 per maand.. 

Hans Schokkenbroek: Hij is een groot liefhebber van biljarten, echter vindt dit geen goed idee. Het is 

niet mogelijk het biljart waterpas te krijgen (en te houden!). In het verleden zou de mogelijkheid ook 

al eens onderzocht zijn. 

Hans ten Hoopen: De vraag aan het bestuur is of ze daarmee nu verder zijn? 

Voorzitter: nee, maar stelt voor een en ander nogmaals nader te onderzoeken. 
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Margareth Koppes: In de Glimmerlei staat een artikel over de uitbater van de Kastanjehoeve te 

Glimmen. 

Voorzitter: het bestuur is van dit artikel op de hoogte. 

Fred van der Werff: Het leek eerst dat Sinterklaas de Noord-Nederlandse niet zou bezoeken, echter 

hebben we een hulp Sinterklaas gevonden. Komt allen. 

 

 

Er zijn verder geen punten voor de rondvraag. 

 

9 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur en nodigt de leden uit voor een drankje aan de bar. 

 

     


